
Záznam o průběhu VH TJZ konané 9. 11. 2021 
 

Zahájení: Zajíček 

Hlasování č. 1: „řízením VH pověřen Mareš“ 
   proti 0; zdrželi se 0; pro 17, návrh přijat  

Hlasování č. 2: „prodloužení mandátu dosavadního výboru do 9. 11. 2021“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Hlasování č. 3: „volba mandátové k.: Pavelka, Lébrová“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, zvoleni 

Hlasování č. 4: „volba zapisovatele: Pilařová“ 
   pro 175; zdrželi se 0; proti 0, zvolena 

Hlasování č. 5: „volba k. pro usnesení (návrhové) Jakovenko“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, zvolen 

Hlasování č. 6: „volba volební k. Zajíček, Kühnelová“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, zvoleni 

Hlasování č. 7: „volba ověřovatelů zápisu: Kučera, Krýchová“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, zvoleni 

Zpráva mandátové k.: Pavelka: 
   přítomno 17 ze 17 zvolených delegátů; VH je usnášeníschopná 
 

Program jednání valné hromady: Zajíček (písemný materiál) 

Hlasování č. 8: „ schválení programu VH“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, zvoleni 

Zpráva o činnosti VTJZ:  Pavelka (písemný materiál) 
Diskuse: Kenclová (dotaz k počtu členů), Směták (dotaz na činnost turistického oddílu; návrh, aby výbor 
umožnil školení cvičitelky turistů), za výbor odpovídal: Zajíček 

Hlasování č. 9: „vzetí na vědomí zprávy o činnosti“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Zpráva o hospodaření TJZ: Zajíček (písemný materiál; do návrhu usnesení v písemném materiálu doplnit 
schválení ročních účetních závěrek) 

Diskuse: Křenek (nešetřit s prostředky na účtu, TJZ stejně nemůže přežít), za výbor odpovídal: Mareš 
(úkolem výboru není vést jednotu k zániku); Jakovenko (když se vyčerpají prostředky, zvýší se 
příspěvky a k zániku nemusí dojít), za výbor odpovídal: Mareš (tím by odpadla výhoda TJZ, tj. nízkých 
příspěvků, s následkem rizika zániku), Zajíček (finanční „polštář“ odstraňuje problémy při jednání se 
Sokolem o nájmu, jeho placení a vracení v případě vládních omezení) 

Hlasování č. 10: „vzetí na vědomí zprávy o hospodaření, schválení účetních závěrek, souhlas 
s převodem výsledku hospodaření“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Zpráva RK TJZ:  Kühnelová 

Hlasování č. 11: „vzetí na vědomí zprávy RK“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat 
 



Hodnocení práce a návrh odměn za období 1. 1. 2020 do 9. 11. 2021: Zajíček (písemný materiál) 
Diskuse: Janda (předseda je pro hodnocení práce a rozdělování odměn nejkompetentnější osoba), 
Kühnelová (pozměňující návrh 1), Křenek (pozměňující návrh 2), Mareš (doplňující návrh 3), 
Jakovenko (odměny cvičitelům zůstanou stejné?), za výbor odpovídal: Mareš (přístup o odměnám je 
v praxi dvojí – cvičitelé, kteří to mají jako výdělečnou činnost, mají mzdu vyšší – v jiných jednotách 
běžně 300 Kč/h, cvičitelé, kteří to mají jako „spolkovou“ činnost, mají odměnu nízkou – např. v Sokole 
Karlín cvičitelé cvičí zdarma), Zajíček (při zvýšení odměn cvičitelům o 40 % by došlo ke skoku nákladů 
na jejich odměny na 235000 Kč), Křenek (návrh na odměnu cvičitelům na 300 Kč/h – pozměňující 
návrh 4; kdyby vypadl cvičitel, za dosavadní odměnu cvičitele „z venku“ neseženeme), za výbor 
odpovídal: Mareš (dosud jsme ale vždy byli schopni zajistit náhradu z vlastních cvičitelů), Směták 
(podporuje Křenkův návrh na odměnu cvičitelům na 300 Kč/h), za výbor odpovídal: Zajíček – 
a potvrzovali delegáti z pléna (vyplacené mzdy nelze zvyšovat dodatečně, odporuje zákonu, protože 
byla – měsíčně – již odvedena daň; poznámka: odměny 300 Kč/h by znamenaly nárůst nákladů o 50 %), 
Směták (tedy mění návrh, aby odměna cvičitelů byla 300 Kč/h v budoucnu), za výbor odpovídal: Mareš 
(nyní projednávaný bod programu se týká období do 9. 11. 2021, nikoli budoucnosti), Zajíček (toto bude 
v problematice bodu programu „návrh rozpočtu“, který bude následovat) 

1. pozměňující návrh: zvýšení odměny tajemníkovi za r. 2021 na 3000 Kč, nehlasován, zpětvzetí návrhu 

Hlasování č. 12: „2. pozměňující návrh: zvýšení odměny tajemníkovi za r. 2021 na 4000 Kč“ 
   pro 16; zdrželi se 1 (Pavelka); proti 2, návrh přijat  

Hlasování č. 13: „3. doplňující návrh: odměna cvičitelce turistů 2000 Kč“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

4. pozměňující návrh: zvýšení odměn cvičitelům na 300 Kč/h nebyl jako odporující zákonu hlasován 

Hlasování č. 14: „návrh odměn ve znění pozměňujících a doplňujících návrhů“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Dílčí úprava stanov (se souhlasem delegátů předřazeno bodu „plán činnosti“): Zajíček (písemný materiál; 
doplnění hlasování delegátů mimo zasedání valné hromady = per rollam – mandát delegátů je až do 
následující valné hromady) 

Hlasování č. 15: „schválení dílčí úpravy stanov“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Plán činnosti a návrh rozpočtu na r. 2022: Zajíček (písemný materiál; návrh rozpočtu nebylo možno 
sestavit, jednání se Sokolem o nájmu tělocvičny proběhne až za týden, není jasné, jaké budou 
odměny cvičitelům) 

Diskuse: Mareš (pozměňující návrh: přednesený plán činnosti schválit a vypracování plánu rozpočtu 
přenechat novému výboru – aby zohlednil nájem tělocvičny a odměny cvičitelům, které by navrhnul ve 
vazbě na plánovanou ztrátu a odhlasoval per rollam; vypracovaný návrh rozpočtu odhlasovat per rollam) 

Hlasování č. 16: „schválení předneseného pozměňovacího návrhu“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Návrh předkladatele (výboru) nebyl hlasován, je nahrazen pozměňovacím návrhem. 

Volby do výboru a revizní komise: Zajíček (instrukce k provedení voleb, představení kandidátů) 

Výsledek voleb: Zajíček: do výboru byli zvoleni: Janda Bohumil, Krýchová Zdenka, Vojtěch Josef; do 
revizní komise byl zvolen Mareš Luděk; usnesení – písemný materiál 

Hlasování č. 17: „vzetí na vědomí výsledků voleb, uložení novému výboru: doplnění výboru a RK“ 
   pro 17; zdrželi se 0; proti 0, návrh přijat  

Zakončení VH 
Zapsal řídící jednání: Luděk Mareš v.r. 


